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   در استان

طرح »هر شهروند یک خیرّ اجتماعی«؛ راهبردی تحولّ گرا 
برای مشارکت مرد م در کاهش آسیب   ها ی اجتماعی

کرج-فرشته خاکپور
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگس��تری کل اس��تان البرز در 
نشس��ت بررسی طرح »هر شهروند یک 
خیّر اجتماعی« که ب��ا حضور مدیرکل 
کمیته امداد حض��رت امام خمینی)ره( 
اس��تان و معاون��ان آن مجموعه برگزار 
 ش��د، بر اهمی��ت نقش آفرین��ی مردم 

در حل مسائل اجتماعی تأکید کرد.
در این جلس��ه که با هدف بررسی 
ابعاد اجرای��ی طرح و تقویت زمینه های 
مش��ارکت و همکاری بین دس��تگاهی 

برگزار شد، راهکارهای بس��ط و نهادینه سازی فرهنگ خیرخواهی و ارتقای 
مشارکت عمومی در امور عام المنفعه مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت. 

فرید نجف نیا در این نشس��ت اظهار کرد:در نظر داریم همایشی با عنوان 
هر ش��هروند یک خیّر اجتماعی در اس��تان البرز برگزار کنیم که بزرگ ترین 
گلریزان اجتماعی در سطح استان خواهد بود.حمایت از گروه های در معرض 
آس��یب، تروی��ج رفتارهای خیرخواهان��ه، تقویت روحیه ی خدمت رس��انی و 
 حمای��ت هدفمند از اقدام��ات نیکوکارانه، از مقاصد راهب��ردی این همایش

 در راستای کاهش جرایم و آسیب های اجتماعی است. 
دبیر ش��ورای پیشگیری از وقوع جرم استان البرز خاطرنشان کرد:تجربه 
نش��ان داده است که هر جا مردم وارد میدان شدند، حل بحران ها آسان تر و 
کم هزینه تر ش��ده است.در همین راستا، با تکیه بر ظرفیت نهادهای مردمی، 
تش��کل های مدنی و شهروندان دغدغه مند، می توان راهبردهای تحوّل گرایی 

برای پیشگیری از آسیب های اجتماعی طراحی و اجرا کرد.
وی با اشاره به تأکید دستگاه قضا بر رویکردهای پیشگیرانه و مردم محور 
 اظه��ار کرد:حمای��ت اجتماعی از اقش��ار آس��یب پذیر، یک��ی از اولویت های 
دس��تگاه قضا در پیشگیری از جرم است و امیدواریم با برگزاری این همایش 
در آینده نزدیک، ش��اهد تقویت س��رمایه اجتماعی و تحکیم بیش از پیشِ 

پیوندهای مردمی در استان البرز باشیم.

شهردار منطقه 8 تبریز در جلسه مدیریت بحران خبر داد:

ساختمان های ناایمن محدوده مرکزی شهر، 
ایمن سازی می شوند

تبریز-توفیقی
 ش��هردار منطقه 8 تبریز در جلسه مدیریت بحران، از آغاز ایمن سازی 
پاس��اژ ها و ساختمان های  ناایمن محدوده مرکزی شهر در راستای افزایش 

امنیت شهروندی خبر داد.
در این جلسه که با حضور معاون هماهنگی، مدیر بحران و مدیر املاک 
ش��هرداری تبریز به همراه ش��هردار منطقه 8 و مدیرعامل س��ازمان عمران 
برگزار شد، پیرامون ایمن سازی ساختمان های ناایمن محدوده مرکزی شهر 
تبادل نظر کردند.حس��ین منیری فر شهردار منطقه 8  در این جلسه گفت: 
متاس��فانه طبق بررس��ی های انجام یافته، وضعیت ایمنی و مقاومت پاساژها 
و اماکن عمومی قدیم الاحداث در محدوده مرکزی ش��هر، مناس��ب نبوده و 

نیازمند نوسازی و مقاوم سازی هستند
وی افزود: در راس��تای اطلاع رسانی به پاس��اژهای  خطر آفرین از نظر 
ایمنی و س��ازه ای ، عوامل مدیریت بحران شهرداری منطقه 8 طی ماه های 
اخی��ر، اقدام به صدور اخطاریه به کلیه مراکز پرخط��ر کردند تا هیات امناء 
این مراکز اقدام به ایمن سازی ساختمان هایشان کنند که پیرو این اقدامات، 
عملیات ایمن س��ازی پاساژ های کاروس، 110، فردوسی، امیر نو ، آخوندی 
و ولیعصر  با همکاری ش��هرداری منطقه 8، اجرایی شده و در آینده نزدیک 
در سایر اماکن نا ایمن تداوم خواهد یافت.شهردار منطقه 8 در پایان بر لزوم 
همکاری معاونت ها و سازمان های دخیل در ساماندهی بافت فرسوده شهر  
 خواس��ت تا همکاری تنگاتنگی با شهرداری منطقه 8 داشته باشند تا اماکن 

ناایمن منطقه 8 را طی ماه های آتی ایمن سازی کنیم.

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران:

پیوستگی تعامل با سازمان حفاظت محیط زیست 
اجرای الزامات زیست محیطی را شتاب می بخشد

اهواز-محمدی
حفاری  مل��ی  ش��رکت  مدیرعامل 
ایران تصریح کرد:پیوستگی تعامل این 
شرکت با سازمان حفاظت محیط زیست 
 رون��د تحقق و اج��رای جام��ع الزامات 

زیست محیطی را شتاب می بخشد.
مه��ران مکون��دی با گرامیداش��ت 
هفته محیط زیس��ت و ب��ا این توضیح 

 ک��ه این هفت��ه با هدف افزایش س��طح آگاهی عمومی در ارتباط با مس��ائل
 زیس��ت محیطی برگزار می شود ، افزود:شرکت ملی حفاری در بیش از چهار 
دهه گذش��ته همواره با سازمان حفاظت محیط زیست هم افزایی و همگرایی 
ارزش��مند و تاثی��ر گذار در زمین��ه حفاظت از اکوسیس��تم آب ، خاک و هوا 

داشته است.
 وی گفت:موض��وع حف��ظ محیط زیس��ت و راهکارهای پیش��گیری از 
آس��یب رس��یدن به آن در س��طوح مختلف مدیریت و کارکنان این شرکت 
نهادینه ش��ده و در نشس��ت ها و جلسات مس��تمر با مدیریت و کارشناسان 
اداره کل حفاظت محیط زیس��ت اس��تان خوزستان و کلانشهر اهواز و دیگر 
استان هایی که دس��تگاه های حفاری استقرار دارد، براساس شرایط اقلیمی 
هر منطقه نس��بت به انجام دقیق دس��تورالعمل ها و تکالیف تعریف شده در 

این راستا مبادرت می گردد.
مکون��دی اظهار کرد:پای��ش آلاینده های هوا ، تصفیه پس��اب و تجهیز 
 دس��تگاه ه��ای حف��اری در موقعیت حفر چ��اه های نفت، گاز و اکتش��افی 
به سامانه های مدیریت پسماند، ایجاد و توسعه فضای سبز با کاشت درختان 
مثمر و غیر مثمر و کمربند سبز سازگار با شرایط اقلیمی در محیط پیرامونی 
مجتمع های اداری، شهرک های مسکونی ، کارگاه های خدمات فنی و ویژه، 
پش��تیبانی ، ترابری و دکل های حفاری در ردیف اولویت های س��ازمان در 
جهت حفاظت از محیط زیس��ت اس��ت که طبق برنامه ری��زی های مدون 

پیگیری و اجرا می شود .
مدیرعام��ل ش��رکت ملی حف��اری ایران اف��زود:در بحث ایج��اد فضای 
س��بز هم اکنون س��طح فضای س��بز ایجاد شده در این ش��رکت ۷1 هکتار 
 اس��ت که پن��ج درصد بیش��تر از ش��اخص اس��تاندارد تعریف ش��ده برای 
 مجموعه های صنعتی می باشد و در خصوص کنترل پسماند نیز در زمان حاضر

  1۴ مجموع��ه کنت��رل پس��ماند در دکل ه��ای حف��اری و دو مجموع��ه 
جمع آوری مش��تقات نفتی در چاه هایی که دکل حضور ندارد با استفاده از 
تانکره��ای مجهز به پمپ خلاء در حال فعالیت اس��ت و خرید دو مجموعه 
 کنترل پسماند و کاربست چهار مجموعه در قالب استیجاری در مراحل اقدام 

قرار دارد.

تریبون         

فرماندار شهرستان قدس خبر داد:

برداشت ۱8۳۰ تن گندم در قدس

شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 
فرماندار قدس از برداشت 18۳0 تن گندم از ۳۶۶ هکتار زمین کشاورزی 
 خبرداد و گفت: اجرای طرح انتقال پس��اب تصفیه خانه فاضلاب، گام بلندی 

در مسیر کشاورزی پایدار و مقابله با خشکسالی است.
علیرض��ا فاتحی نژاد در حاش��یه بازدید از مزارع گندم شهرس��تان بیان 
کرد:در سطح شهرستان قدس ۳۶۶ هکتار از اراضی به کشت گندم اختصاص 
یافته که پیش بینی می ش��ود حدود 18۳0 تن گندم از این مزارع برداش��ت 
ش��ود، همچنین ۵0 هکتار نیز زیر کشت جو بوده  که حدود ۲00 تن جو از 

آن برداشت خواهد شد.
فرماندار قدس افزود:عملکرد مطلوب برداشت گندم در شهرستان قدس 
نتیجه زحمات کش��اورزان و اجرای به موقع توصیه های فنی از جمله مبارزه 

اصولی با علف های هرز و کنترل آفت سن گندم بوده است.
فاتحی نژاد با اش��اره به اجرای طرح انتقال پس��اب تصفیه خانه گفت: در 
راس��تای اج��رای طرح انتقال پس��اب تصفیه خانه که می توان��د ۶00 هکتار 
از اراضی کش��اورزی را پوش��ش دهد، اعتبار 11 میلی��ارد تومانی پیش بینی 

گردیده که تاکنون ۷ میلیارد تومان آن هزینه شده است.
وی تصریح کرد:استفاده از پساب تصفیه شده علاوه بر افزایش بهره وری 
آبیاری، از آلودگی محیط زیس��ت جلوگیری می کند و می تواند الگویی برای 

کشاورزی پایدار در مناطق کم آب کشور باشد.
لازم ب��ه ذکر اس��ت در پایان فرماندار قدس ضمن گفتگو با کش��اورزان 
منطقه از مسیر انتقال پساب تصفیه خانه فاضلاب به اراضی کشاورزی بازدید 

کرد.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار تبریز:

ضرورت هم افزایی برای تحقق اهداف رویداد 
پایتخت محیط زیست شهرهای آسیایی

تبریز-توفیقی
معاون محیط زیس��ت و خدمات ش��هری ش��هردار تبریز، تحقق اهداف 
روی��داد "پایتخت محیط زیس��ت ش��هرهای آس��یایی ۲0۲۵" را مس��تلزم 
هم افزایی تمامی دستگاه ها و نهادهای اجرایی دانست و از تدوین شاخص های 
عملکردی، گس��ترش فضای س��بز و بهره گی��ری از ظرفیت های دانش بنیان 

به عنوان محورهای اصلی این رویداد خبر داد.
هادی بدری در جلس��ه هماهنگی رویداد "تبریز پایتخت محیط زیست 
شهرهای آسیایی ۲0۲۵"، با تأکید بر مشارکت حداکثری نهادهای مختلف، 
اظه��ار کرد:تحقق حداکثری اهداف این رویداد نیازمند همگرایی همه جانبه 

دستگاه ها، سازمان ها، گروه های مرجع و بدنه اجتماعی شهر است.
وی با اش��اره به برگزاری منظم جلسات در قالب کارگروه های تخصصی 
افزود: شاخص های عملکردی مشخصی برای سازمان ها و مجموعه های مرتبط 
تدوین ش��ده و تلاش می شود با استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان، 
نخبگان دانشگاهی، گروه های مردمی و فعالان حوزه محیط زیست، برنامه ها 

به صورت علمی، کاربردی و پایدار پیش برود.
ب��دری بر ضرورت تقوی��ت همکاری بین ش��هرداران نواح��ی، معاونان 
خدمات مناطق و ادارات تخصصی مناطق در زمینه سیاس��ت گذاری کاهش 
زباله تأکید کرد و گفت: آموزش های هدفمند در مدارس، تش��ویق خانواده ها 
به تفکیک پسماند از مبدأ، و هوشمندسازی فرآیند جمع آوری زباله از جمله 

رویکردهای مهم در این حوزه به شمار می رود.
وی همچنین از طراحی برنامه های انگیزش��ی برای مشارکت شهروندان 
در کاه��ش تولی��د زبال��ه و گس��ترش فرهنگ محیط زیس��تی خب��ر داد و 
گفت:روی��داد تبریز ۲0۲۵ فرص��ت مهمی برای ارتقاء مش��ارکت مردمی و 

افزایش شاخص های زیست پذیری در سطح شهر است.
معاون ش��هردار تبریز در ادامه با اشاره به نقش زیرساخت های علمی در 
پش��تیبانی از این رویداد، از برگزاری همایش تخصصی با همکاری دانش��گاه 
تبری��ز خب��ر داد و تصری��ح کرد:این همایش با ه��دف تبادل ایده ه��ا، ارائه 
راهکارهای نوین در کاهش آلاینده ها و تقویت سیاس��ت گذاری های شهری 

برگزار خواهد شد.

زیرگذر شمالی شهر گلستان وارد فاز اجرایی شد

بهارستان-ذبیح الله اصغری
شهردار گلستان، از آغاز عملیات اجرایی پروژه زیرگذر شمالی این شهر 
خب��ر داد.این پروژه با هدف بهبود تردد در محدوده س��ه راهی آدران و بلوار 

آیت الله سعیدی کلید خورده است.
س��ید محمد میرزمانی اظهار داش��ت:هم اکنون عملی��ات بافت آرماتور 
شمع ها در محل پروژه، شامل محدوده سه راهی آدران و پل شهید زواره ای، 
در حال انجام اس��ت و طبق برنامه ریزی صورت گرفته، مراحل بعدی ش��امل 

اجرای شمع کوبی و شکاف میان پل به زودی آغاز خواهد شد.
ش��هردار گلس��تان ضمن قدردانی از تلاش ش��بانه روزی عوامل فنی و 
عمران��ی این پروژه ترافیکی اعلام کرد:عبور و م��رور در محدوده پروژه فعلًا 
برقرار است و در صورت بروز هرگونه محدودیت احتمالی، اطلاع رسانی لازم 

پیش از اجرا انجام خواهد شد.
وی تأکید کرد که پروژه های اساسی مانند زیرگذر شمالی، به نفع مردم 
و در راستای تسهیل عبور و مرور و کاهش ترافیک در شهر گلستان به اجرا 

در می آیند.

شرایط سخت آب شرب و کشاورزی در بوشهر؛ 
منابع و ذخایر مدیریت شود

*حامدعربزاده
 کم آبی در استان بوشهر با کاهش بی سابقه ذخایر، 
ابع��اد تازه ای به خود گرفته و موجب نگرانی های جدی 

در حوزه تأمین آب شرب و کشاورزی شده است.
اس��تان بوشهر در سال های اخیر با بحرانی عمیق و 
ساختاری در حوزه منابع آب مواجه شده؛ بحرانی که از 
شکل یک چالش اقلیمی فراتر رفته و اکنون به یکی از 
اصلی ترین موانع توس��عه پایدار استان و حتی تهدیدی 
برای امنیت اجتماعی و اقتصادی جنوب کش��ور تبدیل 

شده است.
با وجود بهره مندی اس��تان بوشهر از موقعیت ویژه 
س��احلی، ظرفیت های گس��ترده در حوزه انرژی، بنادر 
صادراتی و اراضی مس��تعد کش��اورزی، استمرار کمبود 
آب، آینده این استان را با ابهام مواجه کرده و زنگ خطر 
 جدی برای حوزه های زیس��تی، معیشتی و زیرساختی 

به صدا درآمده است.
 وضعیتنگرانکنندهسدهایاصلی

کاهش چشمگیر بارش ها در سال آبی جاری، ادامه 
رون��د خشکس��الی، و افزایش میانگین دم��ای منطقه، 
 فش��ار مضاعفی را بر ۲ سد اصلی تأمین آب استان وارد 
کرده اس��ت. س��دهای »رئیس علی دلواری« و »کوثر« 
در حال حاضر با افت محس��وس حج��م مخازن مواجه 
هستند و کارشناسان نسبت به تبعات این کاهش ذخایر 

هشدار داده اند.
به عن��وان مهم تری��ن   س��د رئیس عل��ی دل��واری 
سد استان در حوزه کشاورزی، نقشی حیاتی در تأمین 
آب دش��ت های دشتستان، دش��تی، تنگستان و جنوب 
اس��تان ایفا می کند. اما گزارش های اخیر از سازمان آب 
منطقه ای بوش��هر نشان می دهد که این سد تنها حدود 

۳۶ درصد از ظرفیت اسمی خود را داراست.
خش��کی پی درپ��ی رودخانه های فصل��ی، کاهش 
روان آب های ورودی و تداوم تبخیر بالا باعث شده حجم 
مفید این سد به طور بی سابقه ای کاهش یابد. پیامد آن، 
خروج بخش��ی از اراضی زراعی از م��دار تولید، افزایش 

فش��ار بر س��فره های زیرزمینی و به تبع آن، شور شدن 
خاک و آب در بسیاری از دشت های کشاورزی است.

 س��د رئیس علی دلواری نقش��ی کلیدی در تأمین
 آب شرب و کشاورزی دارد و هم اکنون حجم ذخیره آن 

نسبت به سال گذشته کاهش چشمگیری یافته است.
مدیرعامل ش��رکت آب منطقه ای بوشهر در گفتگو 
ب��ا مهر اظهار ک��رد: کاهش بارش باران باعث ش��ده تا 
میزان ورودی آب در سد رئیسعلی دلواری کاهش یابد 
و همین موضوع س��بب کاهش میزان ذخیره آب س��د 

شده است.
علی محمدی از تش��دید بحران کم آبی در اس��تان 
خبر داد و اضافه کرد: دش��ت های استان بوشهر به علت 
کاه��ش بارندگی و افت س��طح آب ه��ای زیرزمینی در 
وضعیت »ممنوعه« و »ممنوعه بحرانی« قرار گرفته اند.

وی با بیان اینکه مدیریت منابع و ذخایر آبی استان 
در این ش��رایط از هر زمان دیگری مهم تر اس��ت افزود: 
س��د رئیس علی دلواری نقش��ی کلی��دی در تأمین آب 
ش��رب و کش��اورزی دارد و هم اکنون حجم ذخیره آن 

نسبت به سال گذشته کاهش چشمگیری یافته است.
وی از پای��ش مس��تمر منابع آبی، بررس��ی دقیق 
وضعیت سدها و پیشگیری از بحران در فصل گرما خبر 
داد و تأکید کرد: مهمترین راهکار مقابله با خشکسالی 

صیانت از منابع آب زیرزمینی است.
داد:  ادام��ه  بوش��هر  منطق��ه ای  آب  مدیرعام��ل 

بی توجهی به برداش��ت بی رویه از منابع آب زیرزمینی، 
می تواند پیامدهای جبران ناپذیری برای توس��عه استان 

به دنبال داشته باشد.
 مصارفمدیریتشود

کارشناس مدیریت منابع آب، در گفتگو با مهر اظهار 
داش��ت:در شرایطی که استان بوش��هر با کاهش شدید 
بارندگی، افت س��طح آب های زیرزمینی و فرس��ودگی 
زیرساخت های آبرس��انی مواجه است، هماهنگی میان 
دس��تگاه هایی نظی��ر آب منطقه ای، جهاد کش��اورزی، 
صنعت، شرکت های آب و فاضلاب، شهرداری ها و حتی 
صداوسیما برای مدیریت مصرف، یک ضرورت است نه 

انتخاب.
مه��دی حاتمی اف��زود: در حال حاض��ر طرح های 
بزرگ��ی در ح��وزه شیرین س��ازی، انتق��ال آب، کنترل 
مصارف کش��اورزی و اصلاح ش��بکه در حال اجراست 
ام��ا تا زمانی که همه این اقدامات تحت یک نقش��ه راه 
مش��ترک و با هماهنگی کامل دنبال نش��ود، اثربخشی 

لازم را نخواهد داشت.
 حاتمی با اش��اره به تجربه سایر استان های خشک

 و نیمه خش��ک کش��ور، گف��ت: مدیری��ت یکپارچ��ه 
حوضه های آبریز، اولویت بخش��ی به مصارف ضروری و 
تعریف سازوکارهای پایش و ارزیابی بین بخشی از جمله 
اقداماتی است که می تواند کارایی مدیریت منابع آب را 

بهبود ببخشد.
 خطناپایداربرایتأمینآبشرب

 مع��اون هماهنگی امور عمرانی اس��تاندار بوش��هر 
با هشدار نسبت به وضعیت بحرانی خط آبرسانی کوثر، 
از وقوع س��ه شکس��تگی متوالی در ایام عید قربان خبر 
داد و گفت: خط کوثر با بیش از ۲0 سال قدمت، دچار 

پیری زودرس شده و نیازمند نوسازی فوری است.
ش��اپور رجایی افزود:با وجود بهره ب��رداری از چند 
 س��ایت آب ش��یرین کن، این خط همچن��ان ۴۵ درصد

 آب شرب اس��تان را تأمین می کند و ارزش سالانه آن 
بیش از ۴ هزار میلیارد تومان برآورد می شود.

استاندار قم:

 مصمم هستیم وعده تحویل ۲۰ هزار واحد مسکونی
 را محقق کنیم

 آغاز نهضت مدرسه سازی در شهر اندیشه؛
 احداث ۱۰ مدرسه جدید در دستور کار قرار گرفت

اس��تاندار قم گفت:امسال با نظارت دقیق بر برنامه 
زمان بن��دی و هم��کاری دس��تگاه های اجرایی، مصمم 
هس��تیم که وع��ده تحویل ۲0 هزار واحد مس��کونی را 

محقق کنیم.
به گزارش مهر، اکبر بهنام جو در حاش��یه سومین 
جلس��ه شورای تأمین مسکن استان که در محل سایت 
۵۶0 هکت��اری برگ��زار ش��د، از هدف گذاری اس��تان 
 ب��رای تحویل حداقل ۲0 هزار واحد مس��کونی تا پایان 

سال جاری خبر داد.
وی ب��ا بیان اینکه هم اکن��ون حدود ۹0 هزار واحد 
مس��کونی در سطح استان در حال ساخت است، گفت: 
روند اجرایی پروژه های مسکن در قم با جدیت در حال 
پیگیری است و هدف ما تحویل واقعی و با کیفیت این 

واحدها به مردم است.
اس��تاندار قم با اش��اره به برخ��ی موانع پیش روی 
پروژه ه��ا افزود:یک��ی از مش��کلات اصلی در گذش��ته، 
تأمین س��یمان بود که خوش��بختانه با افزایش ظرفیت 
تولی��د کارخانه س��یمان نیزار به ح��دود ۴ هزار تن در 
روز، این مسئله تا حد زیادی رفع شده است. همچنین 
 هماهنگی های��ی صورت گرفته که بخش��ی از س��یمان 
مورد نیاز پروژه ها به صورت خارج از بورس تأمین شود.

وی کمبود نیروی انسانی را یکی دیگر از چالش های 
طرح نهضت ملی مسکن برشمرد و تصریح کرد: با توجه 

به خروج بخش��ی از کارگران اتباع از کشور، پروژه ها در 
برخی نقاط با کمبود نیرو مواجه ش��دند. تصمیم داریم 
با استفاده از ظرفیت سایر دستگاه ها و انتقال نیرو، این 

خلأ را جبران کنیم.
بهنام ج��و ب��ا تأکید بر ض��رورت اج��رای هم زمان 
زیرس��اخت ها و تأسیس��ات روبنای��ی در س��ایت های 
مس��کونی، بی��ان کرد: در س��ایت ۶0 هکت��اری، همه 
خدمات مورد نیاز ش��هروندان شامل مدارس، فضاهای 
ورزش��ی، درمانگاه ها، مساجد، فروش��گاه های بزرگ و 
تعمیرگاه ها باید پیش بینی و اجرایی ش��ود تا س��اکنان 
این مناطق نیاز به مراجعه مکرر به مرکز ش��هر نداشته 

باشند.
 اس��تاندار ق��م اف��زود:در بخش آموزش، س��اخت

 ۳۵ مدرسه در این مناطق آغاز شده که با اضافه شدن 
دو مدرس��ه دیگر از سوی یکی از بانک های خصوصی و 
س��ازمان انرژی اتمی، این عدد به ۳۷ مدرس��ه خواهد 
رس��ید. هدف ما س��اخت حداقل ۴0 مدرس��ه در این 

سایت هاست.
وی ب��ه احداث بیمارس��تان 1000 تخت خوابی در 
سایت ۵۶0 هکتاری اشاره کرد و گفت: این بیمارستان 
در ح��ال حاضر یکی از خاص تری��ن پروژه های درمانی 
 کش��ور به ش��مار می رود و فاز نخس��ت آن طی س��ه تا 

چهار ماه آینده به بهره برداری خواهد رسید.
اس��تاندار ق��م با بیان اینکه س��ال گذش��ته برخی 
وعده ه��ا برای تحویل واحدهای مس��کونی به دلایلی از 
جمله کمبود نیروی انس��انی محقق نشد، تصریح کرد: 
امس��ال با نظارت دقیق بر برنامه زمان بندی و همکاری 
دس��تگاه های اجرایی، مصمم هستیم که وعده تحویل 
۲0 هزار واحد مس��کونی را محقق کنیم و مردم انتظار 
دارن��د و ما موظفیم که با جدیت و تعهد، این مطالبات 
را پاس��خ دهیم؛ به ویژه با توج��ه به بالا بودن نرخ اجاره 

مسکن.
بهنام جو در پایان تأکید کرد: جلسات شورای مسکن 
به طور منظم برگ��زار و روند پروژه ه��ا به صورت جزئی 
کنترل خواهد شد تا هیچ انحرافی از برنامه زمان بندی 

صورت نگیرد.

شهریار-برزگر
به گ��زارش اداره روابط عموم��ی و امور بین الملل 
ش��ورای اس��لامی و شهراندیش��ه، جلس��ه »نهض��ت 
ب��ا ه��دف توس��عه زیرس��اخت های  مدرسه س��ازی« 
آموزش��ی در ش��هر اندیش��ه، با حضور مهندس سجاد 
برنج��ی فرمان��دار ویژه شهرس��تان ش��هریار، حبیبی 
مع��اون مدیر کل و مدیر آموزش و پرورش شهرس��تان 
شهریار،ابوالقاسمی سرناظر اداره کل نوسازی مدارس ، 
کاویانی شهردار اندیشه، مسلم خانی مدیرعامل شرکت 
عمران ش��هر جدید اندیش��ه، س��مایی معتمد شورای 
آم��وزش و پرورش شهرس��تان و عض��و مجمع خیرین 
مدرسه ساز،ساس��انی رئیس بازرس��ی فرمانداری ویژه 
شهرستان ش��هریار،معاونین شهرداری اندیشه،رئیس و 

اعضای شورای اسلامی شهر اندیشه برگزار شد.
در این نشس��ت که با محوریت تس��ریع در اجرای 
 مصوب��ه اس��تانداری تهران برگ��زار ش��د،طرح احداث
  10 مدرس��ه جدی��د در نقاط مختلف ش��هر اندیش��ه

 مورد بررسی قرار گرفت.
مهندس س��جاد برنجی، فرماندار ویژه شهرس��تان 
شهریار، در این جلسه با تأکید بر اهمیت مدرسه سازی 
به عن��وان یک��ی از اولویت ه��ای اصل��ی دول��ت، اظهار 
داشت:مدرسه س��ازی نه تنه��ا از سیاس��ت های کلیدی 
 دول��ت اس��ت بلکه مورد تأکی��د و حمایت وی��ژه مقام 
معظم رهب��ری نیز ق��رار دارد.انتظار می رود ش��هردار 
ش��هر اندیشه و اعضای شورای اسلامی در کنار خیرین 
نیک اندیش مدرسه س��از با همکاری مؤثر در این مسیر 
زمینه ساز تحولی چشمگیر در توسعه فضاهای آموزشی 

شهرستان شهریار به ویژه در شهر اندیشه باشند.
وی  افزود:براس��اس مصوب��ه ش��ورای برنامه ریزی 
اس��تانداری تهران، احداث 10 مدرسه جدید برای شهر 

اندیش��ه پیش بینی شده اس��ت که شرکت عمران شهر 
جدید اندیشه نیز متعهد به تأمین زیرساخت ها و اجرای 
آن ش��ده اس��ت. این طرح یک��ی از بخش های کلیدی 
برنامه های توس��عه ای شهرس��تان ش��هریار محس��وب 
می ش��ود و امید می رود با هم افزایی و مشارکت تمامی 

نهادهای مسئول، در آینده ای نزدیک به نتیجه برسد.
فرماندار ویژه شهرس��تان شهریار در بخش دیگری 
از سخنان خود اظهار داشت:اگرچه ساخت مدرسه جزو 
وظایف ذاتی مدیریت ش��هری محس��وب نمی شود، اما 
بی تردید از نیازهای اساس��ی و حیاتی شهروندان است. 
بسیاری از خانواده ها با وجود مشکلات متعدد، خواستار 
آن هستند که فرزندانش��ان در محیطی ایمن، مناسب 
و باکیفیت رش��د و تحصی��ل کنند. این ش��هر، به ویژه 
برای نوجوانان آن، س��زاوار فضاهای آموزشی استاندارد 
و نوین اس��ت؛ چرا که همین نسل در آینده مسئولیت 
اداره ش��هر، شهرستان، استان و حتی کشور را بر عهده 

خواهد داشت.
در ادامه نیز مرتضی بهرامی رئیس شورای اسلامی 
شهر اندیشه با اشاره به اهمیت ارتقاء سرانه آموزشی در 
این ش��هر، ضمن اعلام حمایت قاطع از این طرح اظهار 

داش��ت:افزایش سرانه آموزشی از مهم ترین اولویت های 
 مجموعه مدیریت ش��هری اندیش��ه به ش��مار می رود. 
بر این اساس، آمادگی این را داریم حتی فراتر از حدود 
وظایف قانونی خود در این مس��یر گام برداریم؛ چرا که 
ارتقاء سطح آموزش سرمایه گذاری برای آینده فرزندان 
این شهر اس��ت و قطعا در این راه، هیچ گونه کاستی را 

نمی پذیریم.
وی در ادامه، ضمن قدردانی صمیمانه از تلاش های 
بی وقفه و دلس��وزانه مهندس س��جاد برنج��ی فرماندار 
ویژه شهرس��تان ش��هریار در مس��یر بهبود و توس��عه 

زیرساخت های آموزشی اظهار داشت:
امیدواریم با هم افزایی و همکاری همه جانبه تمامی 
دس��تگاه ها، بتوانیم زمینه های پیشرفت پایدار و توسعه 

مستمر این حوزه مهم را فراهم کنیم.
مهندس بهروز کاویانی شهردار اندیشه نیز با تأکید 
بر تعهد مجموعه مدیریت ش��هری اندیش��ه به اجرای 
هرچه س��ریع تر این پروژه ها اظهار داشت:با بهره گیری 
کام��ل از تمامی ظرفیت های اجرایی و مدیریتی مصمم 
هس��تیم عملیات این پروژه در کوتاه ترین زمان ممکن 
و ب��ا بالاترین کیفیت ب��ه انجام برس��انیم .چرا که این 
اقدام فراتر از س��اخت فضاهای آموزش��ی بوده و گامی 
اساسی در راستای ارتقاء کیفیت آموزش، تحقق عدالت 
 آموزش��ی و فراهم سازی بستر مناسب برای رشد علمی

 و فکری دانش آموزان به شمار می آید.
وی در پای��ان خاطرنش��ان کرد:اج��رای این پروژه 
ع��لاوه ب��ر پاس��خ گویی ب��ه نیازه��ای نظام آموزش��ی 
ش��هر چش��م اندازهای روش��نی را در مس��یر توس��عه 
علم��ی، فرهنگی و اجتماعی ش��هر اندیش��ه ترس��یم 
 ک��رده و نقطه عطف��ی در روند تحول پایدار آموزش��ی 

خواهد بود.


